
Geachte Veiligheidsregio, Burgemeester en 
wethouders, 

 

Graag zou ik een opheldering willen i.v.m. de 
maatregelen van het Corona virus. 

De winkels mogen open blijven maar de markten 
niet. Op het moment mag alleen food naar de 
markt. 

Onder food verstaan we ook koek, snoep en 
rookwaren als eerste levensbehoefte. 
Fietsonderdelen wordt blijkbaar niet als eerste 
levensbehoefte gezien terwijl wij veel minima 
voorzien in hun vervoer van en naar hun werk. Niet 
iedereen kan een auto betalen. Maar dat terzijde. 

We zien ook bedrijven die last hebben om binnen 
de kaders te blijven werken. Denk hierbij aan 
(piek) drukte in supermarkten, bouwmarkten en 
tuincentra. Deze bedrijven zitten vast aan 
vierkante winkelmeters, maximale gangbreedtes, 
afstand tussen vakkenvullers, kassières en 
klanten, aantal winkelwagens. 

Wij kunnen makkelijker schuiven en inkrimpen op 
een markt. 

Denk hierbij aan minder meters per 
marktondernemer of een roulatieschema zodat 
een marktondernemer 2x per maand naar de 
markt kan i.p.v. elke week. 



Er kan ook gedacht worden aan meerdere dagen 
markt op hetzelfde plein. Een extra marktdag 
creeeren zodat we de markt op kunnen splitsen in 
2 of 3 dagen.  

Op diverse plaatsen in Nederland zijn door 
samenwerking met de gemeenten, in combinatie 
met marktmeesters en handhaving initiatieven 
genomen waardoor de weekmarkt op een 
verantwoorde manier doorgang kan vinden. 

De vraag die wij, als marktondernemers, aan u 
zouden willen stellen is: 

Bent u bereid om, gezien de ontwikkelingen en de 
huidige situatie te kijken naar mogelijkheden 
waardoor de markt (zowel food, als non-food) in 
zijn geheel kan worden herstart? 
Graag horen we van u of u bereid bent in 
oplossingen te denken en wat eventueel moet 
gebeuren om de markten weer door te laten gaan. 

Wij zijn van mening dat de beslissing van de 
veiligheidsregio’s die zijn genomen om de markt 
de verbieden of alleen food in beperkte mate toe te 
staan inmiddels achterhaald is door alle initiatieven 
welke op de markt zijn genomen. Wij vinden het  
ook onacceptabel dat er met twee maten gemeten 
wordt. 

Wij zijn ook ontzettend bang dat er meer 
economische Corona slachtoffers komen door 
deze maatregelen en er zo duizenden 
familiebedrijven kapot worden gemaakt. 



Er moet NU iets gebeuren. Wij zijn van mening dat 
U de marktcommissie en de marktmeester de vrije 
hand moet geven om per markt te beslissen hoe 
we deze nijpende situatie op kunnen lossen. 

Met belangstelling wachten wij uw reactie af.  

Uiteraard zijn we ook bereid hierover me u van 
gedachten te wisselen. Voor eventueel overleg 
kunt u me bereiken op telefoonnummer 06 10 88 
65 64 
Met vriendelijke groet, 

Sandra Lavrijsen van den Berg 

 


